

旅游签证 TR

签证费用：240 元

申请材料：

1. 护照首页信息页；
2. 申请人近 6 个月的正规电子证件照；
3. 证明申请人当前所在地的相关文件，例如出入境记录（NIA）；
4. 入境泰国和离境泰国的行程单 例如往返机票行程单；
5. 在泰国期间的住宿 例如酒店订单；
6. 财务证明 例如申请单次旅游签证需提供存款证明：
不少于 5000 元或 2 万泰铢， 申请多次旅游签证存款不少于 15000 元或 6 万泰铢

备注：

1. 所有签证申请者都必须通过电子签证系统官网 www.thaievisa.go.th 进行电子申请
2. 请提交有效期 6 个月以上的护照，申请人是四川或重庆户籍，签证费 240 元
3. 申请人提供的所有公司（机构）材料须盖公司鲜章，公司（机构）法人签字
4. 签证官有权要求申请人提供任何有必要的其他附加材料；有权拒绝签发签证并不予解释原因
5. 泰国移民局会随机抽查持泰国旅游签入境泰国的游客，每个人需携带不低于 20000 泰铢现金或等值货币；每个家庭需携带不低于 40000 泰铢的现金或等值货币

Tourist Visa

Fee: 240 CNY

Documents:

1. Passport with a validity of not less than 6 months.
2. Photograph (taken within the last 6 months).
3. Document indicating current residency, e.g. 1 year Entry-Exit record from Chinese National Immigration Administration (NIA).
4. Travel booking confirmation, e.g. round trip airticket.
5. Proof of accommodation in Thailand, e.g. Accommodation bookings.
6. Financial evidence: amount of no less than 5,000 CNY or 20,000 THB (single entry)/amount of no less than 15,000 CNY or 60,000 THB (multiple entries).

多次旅游签证 METV

签证费用：1200 元

申请材料：

1. 有效期超过 6 个月的护照；
 2. 有效的身份证件；
 3. 护照规格的近期电子彩照；
 4. 确认往返泰国日期的飞机票(电子客票行程单)/车票/船票(第一次入境离境的机票)；
 5. 打印在泰国停留期间入住酒店的预订单(第一次赴泰的酒店订单)；
- * 对未满 18 周岁的未成年儿童材料要求:该儿童的出生证和户口册 (若该儿童不与父母同行, 必须出示父母同意该儿童旅行的英文或泰语证明信件。)
6. 财务证明: 例如, 3 个月内有效的银行存款证明(且余额不低于 15000 元人民币), 或者公司收入证明, 赞助信。

METV

Fee: 1200 CNY

Documents:

1. Passport with a validity of not less than 6 months.
 2. ID card.
 3. A recent passport-sized electronic photo.
 4. A confirmed roundtrip of transportation ticket (air/boat/bus) with particular dates of departure and return (first entry).
 5. A confirmed hotel booking covering the period of stay in Thailand (first entry).
- * Persons under 18 years of age: the original birth certificate and household registration with one copy of each. If the underaged person is not traveling with a parent, there should be a certified letter from the parents, giving permission for traveling.
6. A valid certificate of deposit from the bank or bank statement not less than 3 months (with minimum balance of 15000 RMB) with bank official seal or proof of earnings or sponsorship letter.

医疗签证 TR-MT

签证费用：240 元

申请材料：

1. 申请人护照首页复印件
2. 有效的身份证件；
3. 护照规格的近期电子彩照；
4. 泰国医院出具的申请人赴泰就医情况说明
5. 泰国卫生部出具的赴泰隔离批准函（AHQ）
6. 申请人个人名下银行明细对账单，余额需不少于 10000 元
7. 泰国医院出具的赴泰就医费用详单
8. 申请人亲属关系公证书（如需）

备注：

1. 所有签证申请者都必须通过电子签证系统官网 www.thaievisa.go.th 进行电子申请
2. 请提交有效期 6 个月以上的护照，申请人是四川或重庆户籍，签证费 240 元
3. 申请人提供的所有公司（机构）材料须盖公司鲜章，公司（机构）法人签字
4. 签证官有权要求申请人提供任何有必要的其他附加材料；有权拒绝签发签证并不予解释原因
5. 泰国移民局会随机抽查持泰国旅游签入境泰国的游客，每个人需携带不低于 20000 泰铢现金或等值货币；每个家庭需携带不低于 40000 泰铢的现金或等值货币

TR-MT

Fee: 240 CNY

Documents:

1. Passport with a validity of not less than 6 months.
2. ID card.
3. A recent passport-sized electronic photo.
4. A confirmed medical certificate of a hospital in Thailand.
5. The original approval letter with AHQ conformation issued by under the Ministry of public health of Thailand.
6. A valid certificate of deposit from the bank or bank statement not less than 6 months with bank official seal, with minimum balance of 10,000 RMB.
7. medical invoice issued by the hospital in Thailand.
8. Official proof of relationship of the applicant and the person of reference in

As of August 2023

Thailand, such as birth certificate or marriage certificate, in English or Thai. If the document is in Chinese, it must be officially translated and certified by a Notary Public, FAO and RTE or RTCG.(If available)

过境签证 TS

签证费用：190 元

申请材料：

1. 有效期超过 6 个月的护照；
2. 有效的身份证件；
3. 护照规格的近期电子彩照；
4. 确认进出泰国前往第三国日期的飞机票/车票/船票；
5. 前往第三国的有效签证(过境泰国前往第三国的申请人)；
6. 由相关机构签发的参加国际体育比赛的邀请函原件(仅限于参赛者)。

备注：

1. 所有签证申请者都必须通过电子签证系统官网 www.thaievisa.go.th 进行电子申请
2. 请提交有效期 6 个月以上的护照，申请人是四川或重庆户籍，签证费 190 元
3. 申请人提供的所有公司（机构）材料须盖公司鲜章，公司（机构）法人签字
4. 所有非移民类签证申请者，如在泰国停留时间超过 90 天，签证申请时间大于一个月）
5. 签证官有权要求申请人提供任何有必要的其他附加材料；有权拒绝签发签证并不予解释原因

Transit Visa

Fee: 190 CNY

Documents:

1. Passport with a validity of not less than 6 months.
2. ID card.
3. A recent passport-sized electronic photo.
4. A confirmed roundtrip transportation ticket (air/boat/bus) with particular dates of departure and return, as well as the ticket to the third country.
5. Visa of a third country in passport (for those who will transit to a third country).
6. Letter of invitation to participate in sporting activities (for those who participate in sports activities in Thailand), issued by the relevant authority.

商务签证 NON-B

签证费用：480 元

申请材料：

1. 申请人护照首页复印件
2. 由申请人的单位或雇主出具的担保信（英文或泰语），加盖单位公章附担保人名片；担保信上注明申请人的姓名、职业、详细联系方式，以及赴泰国的目的和停留期限
3. 由泰方公司或泰方合作伙伴出具的邀请信（英文或泰文）及邀请人身份证复印件
 - 在邀请信上的签名人，其名字必须出现在公司的董事会名单中
 - 在邀请信上签名的是外国人，附送他/她的护照和工作许可证复印件；
4. 泰方公司今年注册文件复印件一套（盖鲜章 法人签字）
 - 泰方公司注册证明书
 - 股东名单
 - 营业执照
 - 公司简介
 - 泰方公司去年财务报表
 - 税单（ภ.ง.ด 50 和 ภ.พ.20）
5. 申请人个人名下最近三个月的银行对账单：
 - 如果申请三个月有效单次入境 余额需要大于 7500 元人民币或者等值货币，并附上银行联系方式；
 - 如果申请一年有效多次入境 余额需要大于 30000 元人民币或者等值货币，并附上银行联系方式；

*如申请人赴泰工作需提供：

1. 申请人护照首页复印件
2. 由泰方公司或泰方合作伙伴出具的邀请信（英文或泰文）及邀请人身份证复印件
 - 在邀请信上的签名人，其名字必须出现在公司的董事会名单中
 - 在邀请信上签名的是外国人，附送他/她的工作许可证复印件；
3. 泰国公司担保人身份证复印件
4. 泰国劳工部同意申请者赴泰工作的批准信原件或泰国工作证原件
5. 泰方公司今年注册文件复印件一套（盖鲜章 法人签字）

- 泰方公司注册证明书
- 股东名单
- 营业执照
- 公司简介
- 泰方公司去年财务报表
- 税单 (ภ.ง.ด 50 和 ภ.พ.20)

6. 申请人与公司签订的合同原件并盖鲜章签字
- 泰方公司雇佣外籍员工名单表

****如申请人赴泰担任泰国学校教师需提供:**

1. 申请人护照首页复印件
2. 由泰国学校出具的邀请信原件 (英文或泰文)
3. 泰国校方学校的办学许可和注册材料 (盖鲜章 法人签字)
4. 泰国劳工部或主管教育的部门出具的同意申请者赴泰任教的批准信原件
5. 申请人最高学历学位公证书 (需外办及我馆双认证)
6. 申请人的无犯罪记录公证书 (需外办及我馆双认证)
7. 申请人的工作简历

*****若申请人在一年之内由换发过护照, 请提供旧护照原件**

备注:

1. 所有签证申请者都必须通过电子签证系统官网 www.thaievisa.go.th 进行电子申请
2. 请提交有效期 6 个月以上的护照, 申请人是四川或重庆户籍, 签证费 480 元
3. 申请人提供的所有公司 (机构) 材料须盖公司鲜章, 公司 (机构) 法人签字
4. 所有非移民类签证申请者, 如在泰国停留时间超过 90 天, 签证申请时间大于一个月)
5. 签证官有权要求申请人提供任何有必要的其他附加材料; 有权拒绝签发签证并不予解释原因

NON-B VISA

FEE: 480 CNY

DOCUMENTS:

1. Passport with a validity of not less than 6 months.
2. ID card.
3. A recent passport-sized electronic photo.
4. Invitation letter in English or Thai from the company or organization

in Thailand, stating that the applicant is invited or employed. Details on the letter should include position, salary and duration of contract, with official seal, signature of the legally authorised representative, address and contact number of the company organization in Thailand. Only an original is accepted.

5. The business registration of the company or organization in Thailand together with the name list of the authorized shareholders.

*6.1 Letter of permission from the Department of Employment of Thailand for employing the applicant.(working purpose)

**6.2 Original updated 6-month bank statement(s) (certified by the issuing bank), which must have a final balance of at least CNY 7500 (3 months valid single entry visa) or at least CNY 30000 (1 year valid multiple entries visa)with contacts details of the bank (business purpose)

7. Letter of Reference in English from the Chinese company for which the applicant works, confirming the applicant's position, salary, purpose of travel to Thailand, duration of stay with particular dates for departure and return, and guarantee that the applicant will return to China as scheduled, with official seal, signature of the legal representative, address and contact number of the company (if available).

8. The business license of the applicant's Chinese company or employer with official seal and signature of the legally authorised representative (if available).

9. The Thai company's taxation documents, issued by the Revenue Department of Thailand.

FOR THOSE GOING TO TEACH AT GOVERNMENT OR PUBLIC EDUCATIONAL INSTITUTIONS IN THAILAND

*Invitation letter in English or Thai from the Education Institution in Thailand, stating that the applicant is invited or employed. Details on the letter should include position, salary and duration of contract, with official seal, signature of the legally authorized representative, address and contact number of the education institution in Thailand.

**For GOVERNMENT OR PUBLIC institutions, documentation proving establishment of the institution.

***The academic certificate or graduation certificate of the applicant.

FOR THOSE GOING TO TEACH AT PRIVATE EDUCATIONAL INSTITUTIONS IN THAILAND, additional documents are required as follows:

*The original admission letter issued by the relevant authority under the Ministry of Education of Thailand

**A certified true copy of business license of the institution.

***The Notarial Certificate of No Record of Criminal Offence certified by FAO and RTE or RTCG.

As of August 2023

*****The Notarial Certificate of Diploma certified by FAO and RTE or RTCG.

留学签证 NON-ED

签证费用：480 元

申请材料：

1. 申请人护照首页复印件
2. 泰方学校录取通知书原件，注明申请人姓名，停留期限和所学专业
3. 泰方担保人身份证复印件
4. 申请人个人名下大于 50,000 元人民币的银行存款证明书
5. 申请人个人名下近 3 至 6 个月银行明细对账单
6. 申请人无犯罪记录公证书（需当地外办和我馆双认证）
7. 提供申请人最高学历的公证书（需当地外办和我馆双认证）
8. 泰方学校办学许可及注册文件
9. 已缴清学费的证明（如有）
10. 申请人学习成绩单（如有）

**如申请在泰国私立学校或国际学校就读还需提供

- 泰国教育部门签发的批文原件（高等教育学校和泰国政府教育部批准招收外国学生的学校无须准备此材料）
- 申请人亲属关系证明公证书（需当地外办和我馆双认证）

备注：

1. 所有签证申请者都必须通过电子签证系统官网 www.thaievisa.go.th 进行电子申请
2. 请提交有效期 6 个月以上的护照，申请人是四川或重庆户籍，签证费 480 元
3. 申请人提供的所有公司（机构）材料须盖公司鲜章，公司（机构）法人签字
4. 所有非移民类签证申请者，如在泰国停留时间超过 90 天，签证申请时间大于一个月）
5. 签证官有权要求申请人提供任何有必要的其他附加材料；有权拒绝签发签证并不予解释原因

NON-ED VISA

FEE: 480 CNY

DOCUMENTS:

1. Passport with a validity of not less than 6 months.
2. ID card.
3. A recent passport – sized electronic photo.
4. Letter of Acceptance in English or Thai from the registered Institution in Thailand,

stating the course and duration of study, with official seal, signature, photocopy of ID card of the legally authorised representative, address and contact number of the institution in Thailand.

5. For Government/Public Institutions, documentation proving establishment of the Institution (such as the legislation or order establishing the institution or a certifying letter), for Private institutions, the Permit/License of the institution issued by the relevant authority.

6. The academic certificate or graduation certificate of the applicant.

7. Bank statement with bank official seal, with minimum balance of 50,000 RMB. If using a parent's account, the applicants must submit a document that proves the relationship (birth certificate or household registration).

8. The Notarial Certificate of No Record of Criminal Offence certified by FAO and RTE or RTCG.

9. Transcript (If available)

*(FOR THOSE GOING TO STUDY IN PRIVATE EDUCATIONAL INSTITUTIONS IN THAILAND) The approval letter from the relevant authority under the Ministry of Education of Thailand approving the applicant to study in the school.

**The approval letter is not required if those higher educational institutions or private Institutions have got approval from the Ministry of Education or Ministry of Higher Education of Thailand to admit foreign students.

探亲签证 NON-O

签证费用：480 元

申请材料：

1. *由申请人的单位或雇主出具的担保信（英文或泰文），加盖单位公章附担保人名片，担保信上注明申请人的姓名，职位，详细联系方式，以及赴泰国的目的和停留期限

*由街道办事处或居委会出具的居住证明原件和英文翻译件

**邀请方是泰国公民：提交他本人的身份证复印件及户籍证明；

**邀请方是非泰国公民

在职人士：须提交邀请人的护照首页，签证页和工作许可证复印件；在职证明；公司的注册材料（详情依照商务签证第 3 条）

在校学生：护照首页和学生签证页复印件；在读证明；泰国学校注册材料

2. 由泰方被探望亲属出具的邀请信（英文或泰文，仅限直系亲属关系。例如：夫妻，子女

3. 提供与受邀请人有直系亲属关系的官方证明材料或相关关系证明如经公证处公正过的亲属关系证明，儿童的出生证明或结婚证。如与泰国人结婚，可以提供结婚证原件及复印件

4. 确认过的往返机票行程单

5. 不少于 50000 元人民币的存款证明及银行流水原件

办理陪读签证注意：需要提供小孩双方监护人的护照原件，工作证明原件及公证书（需外办及我馆双认证）及半年银行流水详单。

*若申请人在一年之内有换发过护照，请提供旧护照原件。

备注：

1. 所有签证申请者都必须通过电子签证系统官网 www.thaievisa.go.th 进行电子申请

2. 请提交有效期 6 个月以上的护照，申请人是四川或重庆户籍，签证费 480 元

3. 申请人提供的所有公司（机构）材料须盖公司鲜章，公司（机构）法人签字

4. 所有非移民类签证申请者，如在泰国停留时间超过 90 天，签证申请时间大于一个月）

5. 签证官有权要求申请人提供任何有必要的其他附加材料；有权拒绝签发签证并不予解释原因

NON-O VISA

FEE: 480 CNY

DOCUMENTS:

1. Passport with a validity of not less than 6 months.
2. ID card.
3. A recent passport-sized electronic photo.
4. If the person of reference (only immediate relatives including parents, spouses and children) is non-Thai, submit an invitation letter (in English or Thai) from the company or institution that the person of reference is working for or studying at, a copy of the business license of the company or institution, a copy of the person of reference's passport, visa, work permit or student identification card.
5. If the person of reference is Thai, submit a copy of his/her identification card or passport and household registration.
6. Official proof of relationship of the applicant and the person of reference in Thailand, such as birth certificate or marriage certificate, in English or Thai. If the document is in Chinese, it must be officially translated and certified by a Notary Public, FAO and RTE or RTCG

投资签证 NON-IB

签证费用：480 元

申请材料：

1. 申请人护照首页复印件
2. 由 BOI 出具的邀请函（邀请函上需要有申请人的个人信息）
3. 泰方公司今年注册文件复印件一套
 - 1 股东名单
 - 1 营业执照
 - 1 公司简介
 - 1 资产负债表和税单 ภ.จ.ด 50/ ภ.พ.20
4. 泰方公司雇佣外籍人员名单

备注：

1. 所有签证申请者都必须通过电子签证系统官网 www.thaievisa.go.th 进行电子申请
2. 请提交有效期 6 个月以上的护照，申请人是四川或重庆户籍，签证费 480 元
3. 申请人提供的所有公司（机构）材料须盖公司鲜章，公司（机构）法人签字
4. 所有非移民类签证申请者，如在泰国停留时间超过 90 天，签证申请时间大于一个月）
5. 签证官有权要求申请人提供任何有必要的其他附加材料；有权拒绝签发签证并不予解释原因

NON-IB VISA

FEE: 480 CNY

DOCUMENTS:

1. Passport with a validity of not less than 6 months.
2. ID card.
3. A recent passport-sized electronic photo.
4. Letter of Approval issued by the Office of the Board of Investment of Thailand (BOI), certifying that the applicant has been given permission to work, in a position approved by the BOI, within an investment promoted company.
5. Letter of Invitation in English or Thai from the company in Thailand, stating that the applicant is invited or will be employed. Details on the letter should include position, salary and duration of contract, with official seal, signature of the legally authorised representative, address and contact number of the company in Thailand.

Only an original, printed letter is accepted.

6. The business registration of the company in Thailand together with the name list of the authorised directors and shareholders.

7. Certificate (or proof) of Investment Promotion issued to the company by the BOI.

8. Letter of Reference in English from the Chinese company for which the applicant works, confirming the applicant's position, salary, purpose of travel to Thailand, duration of stay with particular dates for departure and return, and guarantee that the applicant will return to China as scheduled, with official seal, signature of the legal representative, address and contact number of the company (if available).

9. The business license of the applicant's Chinese company or employer with official seal and signature of the legally authorised representative (if available).

10. The Thai company's taxation documents, issued by the Revenue Department of Thailand (if available).

养老签证

签证费用：1200 元

申请材料：

1. 护照首页
2. 请上传申请人本人手持护照信息页照片
3. 申请人签署的声明（线上系统申请时可下载声明文件）
4. 三个月之内的由中国正规医院出具的无以下疾病体检报告（包括：麻风病、肺结核、大象腿、毒瘾、三级梅毒）*该报告需送至公证处做中-英/中-泰文公证并由中国外交部进行中泰双方认证方可有效
5. 财务证明：银行存款证明（提供不少于 800,000 泰铢或等值货币的存款证明）
6. 三个月之内由居住地的公安机关签发的无犯罪记录证明 *该证明需送至公证处做中-英/中-泰文公证并由中国外事部门进行中泰双方认证方可有效（非中国籍申请人需提供出生国和长期居留国两地开具的无犯罪记录证明）
7. 所有在泰国期间的住宿 例如：在泰停留期间的酒店订单，其订单需注有明确的申请人入住信息， 或者 由在泰亲属/朋友出具的带其签名的邀请信，邀请信需注明在泰停留期间的具体地址及附上邀请人身份证或者护照
8. 中国境内的居留许可文件，例如：身份证 **外籍人士请提供有效的居留许可及中国境内担保方或者院校出具的英文担保信 担保信需注明申请人赴泰目的以及在泰停留时长
9. 提供有效期 12 个月的医疗保险，所投保额门赔付不得少于 100,000 美元或 3,000,0000 泰铢。** 请点击 <http://longstay.tgia.org/> 下载并填写境外医疗保险文件
10. 英文或泰语个人简历
- 11 提供已支付出票并与航空公司确认过的从中国飞往泰国的电子机票

Non-OA VISA

FEE: 1200 CNY

DOCUMENTS:

1. Biodata page of Passport or Travel Document.
2. Please upload your picture holding the information page of your passport on Thai E-VISA website.
3. Declaration Form signed by applicant. (can be downloaded during online application process)
4. A medical certificate issued by hospital in China with no prohibitive diseases (Leprosy, Tuberculosis, Elephantiasis, Drug Addiction, 3rd Step of Syphilis)

*certificate must be translated in Thai or English and certified by the authority with a validity not more than three months.

5. Financial evidence: bank deposit guarantee. (balance not less than 800,000 BAHT or equivalent currency for at least 12 months)

6. Certificate of criminal record clearance (from the country of residence) translated into Thai or English and certified by concerned authorities.

(For non-Chinese applicant, the certificate from both country of nationality and country of permanent residence is required)

7. Proof of accommodation for the whole period of stay in Thailand, e.g.

Accommodation bookings showing applicant's name or invitation letters from family/friends in Thailand signed by the inviter together with invitor's copy of ID card or passport.

8. Residence permit in China, e.g. ID card. ** For non-Chinese national, please submit a valid residence permit along with Guarantee Letter (in English) from the local guarantor or academic institution indicating the applicant's identity, purpose of travel and duration of stay in Thailand.

9. Medical insurance covering period of 12 months ,medical claims must not be less than 100,000 dollars or 3,000,000 Thai baht. ** Please download overseas insurance certificate from <http://longstay.tgia.org/> and fill.

10. Biography in English or Thai.

11. Provide an air ticket from China to Thailand that has been paid and confirmed with the airline.